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§ 97/24

§ 98/24

Enligt förslag.

 
 

Katarina Sundberg, avlägsnades sig efter § 105

Ärenden: 

Ålands Idrott
Idrottens Hus kl 17.45 - 19.45

Närvarande: Anders Ingves, ordförande
Björn Ekstrand
Pauline Friman
Kirsi Jansson
Kristian Karlsson

Ronald Nordberg
Anna Karin Salmén

Peter Wahlstedt, avlägsnade sig efter § 102

Annina Berglund

Ej beslutande: Jenna Gestranius, sportchef
Olof Hansson, idrottskonsulent § 100-101

Enligt ÅI:s stadga, 29.03.22, § 18A: Förbundets namn tecknas av styrelsens ordförande eller 
sportchefen vardera ensamt samt av den som av styrelsen har fått en särskild beviljad personlig rätt 
att teckna namnet ensam.

Beslut: Antecknades till kännedom. 

Förbundets namnteckningsrätt

Fördelning: Kravkontroll, process
13 november Göra det enkelt Fördelning: Basstöd

Check in

Vad är jag tacksam för kring idrotten idag?

7 november Elitidrott

19 november Göra det enkelt Fördelning: Aktivitetsstöd och rimlighetsbed. 

Utvecklings- och investeringsstöd
7 november Göra det enkelt

Arbetsgruppernas sammankomster

JG föreslår att namnteckningsrätten utökas så att idrottskonsulenterna Lena Eriksson (LE) och Olof 
Hansson(OH) beviljas personlig rätt att ensamt teckna förbundets namn i de sammanhang som 
styrelsen beslutat om. 

LE delegeras rätt att, inom ramen för styrelsens beslut, göra upp avtal gällande  Starka barn och 
idrott i anslutning till skola. OH delegeras rätt att göra upp avtal , inom ramen för styrelsens beslut, 
gällande specialidrott och stipendieprogrammet. 

Beslut:



§ 99/24

§ 100/24

Beslut: 

§ 101/24 

Beslut: 

§ 102/24

Beslut: 

Beslut: Styrelsen beslutar att nivån Högre utbildningar, fortbildning med specialisering kan stödas till 
maximalt 50% stryks och innefattas i Fortsättningsutbildningar och stöds således med 75 %. 
Kansliet förtydligar förslaget till nästa möte. 

Enligt förslag.

Utvecklingsstöd projekt, komplettering

Kansliet har som första steg i arbetet med att förenkla utvecklingsstödshanteringen inför 
ansökningar 15 april uppgjort ett förslag till förenkling av den del av utvecklingsstödet som gäller 
utbildning (underlag bifogat beredningen). Arbetsgruppen göra det enkelt kommer framöver att 
jobba med förenkling av den del som gäller projekt. 

Fördelning av utvecklingsstöd för elitsatsning

Arbetsgruppen för elitidrott har behandlat inkomna ansökningar för utvecklingsstöd till 
elitsatsningar, 7 st.

Arbetsgruppen för elitidrott föreslår att stödet fördelas enligt kriterier justerade inför 2022 års 
fördelning. Fördelningsker enligt antalet resor till bortamatcher. 

OH föredrog arbetsgruppens förslag som fanns bifogat beredningen och föreslog att för förslaget 
godkänns. 

Enligt förslag bifogat § 100/24.

Enligt förslag. 

Fördelning av elitstöd, lagidrott

Arbetsgruppen Fler Längre har behandlat kompletteringen och föreslår att ett 50% stöd beviljas till 
en totalsumma av maximalt 775€

Åland United: 64 800€

Totalt fördelas 137 700€ år 2025 enligt följande:

IFK Mariehamn AB: 72 900€

IFFK gavs 23.10.2023 § 90/24 möjlighet att komplettera sin projektansökan Aktiv Familj. IFFK har 
kompletterat enligt bifogat underlag. 

Förslaget innebär att stöd för utbildning beviljas i efterskott enligt på förhand fastställda 
stödprocenter. 

Grundutbildning 100%

Fortsättningsutbildning 75%

Högre utbildningar,  fortbildning med specialisering kan stödas till maximalt 50%

Kansliet delegeras rätt att i enlighet med attestordning (4-ögonsprincip och maximalt 3000 €) 
bedöma, bevilja och verkställa utbetalning. Bedömning av nivå görs enligt respektive idrotts 
utbildningsstege. Föreningar uppmanas att kontakta sin idrottskonsulent vid planering av 
utbildningsatsningar om det finns frågetecken kring nivån. 

Göra det enkelt: ansökningaförfarande Utvecklingsstöd för utbildning



§ 103/24 

§ 104/24 

§ 105/24 

§ 106/24

Styrkestället Barbell Club ansöker om att upptas som medlem i Ålands Idrottsförbund. Föreningen 
uppfyller kriterierna för medlemskap och har inlämnat alla relevanta styrdokument enligt § 103/24. 
JG föreslår att föreningen antas som medlem.

JG, OH och LE deltog på SISU idrottsutbildarnas utbidlarsymposium digitalt på temat: Vad kommer 
teknologin och AI:n skapa för nya möjligheter, Hur kan lärande vara en stark motor för förändring 
och utveckling. 

YW har inlett arbetet med Åland Sport Week. 

Fördelning av verksamhetsstöd 2025, bas och aktivitet
Underlag Verksamhetsstöd 2025  bifogas beredningen. 

Enligt förslag.

Beslut: Enligt förslag.

Beslut: 

Personalärenden (stående punkt)

JG presenterade processen, underlaget och förslaget till fördelning och föreslår att förslaget 
godkänns. 

På detta sätt vet organisationen när de antas som medlemmar vad som gäller samt kan de klassas 
som "godkända" för att erhålla stöd. Således kan granskningen av efterlevnad göras av 
idrottskonsulenterna löpande under året och inte längre i samband med stödansökan.

Anhållan om medlemskap, Styrkestället Barbell Club r.f.

Antecknades till kännedom.

Beslut: Förslaget godkändes enligt Bilaga § 105/24.

Anhållan om medlemskap i Ålands Idrott

Saxat ur  ÅI:s stadga, 29.03.22, § 18A: Ordinarie medlemskap i förbundet kan beviljas registrerade 
ideella organisationer med hemort på Åland vars huvudsakliga syfte är att bedriva och främja idrott 
och/eller motion på Åland. ---

Kansliet föreslår, från och med nu, att när en organisation anhåller om medlemskapi i Ålands Idrott 
ska den för att kunna antas som medlem lämna in de styrdokument som verifierar att de följer 
idrottsrörelsens gemensamma värdegrund (samma krav som utgör minimikravet för erhållande av 
basstöd enligt regelverket för fördelning av stöd). Kansliet kan genom  mallar och rådgivning 
erbjuda en sökande organisation hjälp med att ta fram dessa dokument.

Medlemmar förbinder sig att följa Ålands Idrottsförbunds stadgar samt bedriva sin verksamhet i 
enlighet med av Idrottstinget beslutad vision och värdegrund.

Ur slutrapporten Göra det enkelt: FÖRSLAG TILL UTVECKLING AV MEDLEMSSERVICE OCH INTERN 

ADMINISTRATION INOM ÅLANDS IDROTT: Det finns en uppfattning att man som medlem i ÅI är 
”godkänd” och inte borde behöva lämna in styrdokument årligen, samtidigt som kontrollen i 
samband med godkännande av medlemmar inte är tillräckligt utförlig för att ersätta nuvarande 
kontroll som görs inom ansökningsprocessen och därmed begränsas till medlemmar som ansöker 
om medel. 

Beslut: 



§ 107/24

§ 108/24

§ 109/24

§ 110/24

Beslut: Enligt förslag.

Finansavdelningen handlägger ansökningar gällande idrottsinvesteringsprojekt överstigande 100 
000 €. Finansavdelingen har begärt ÅI:s utlåtande gällande Mariehamns stads ansökan om byta av 
konstgräsmatta på Wiklöf Holding Arena.

Söker om  232 975 € (vilket motsvarar 50 %) med hänvisning till nationalarena.
Arbetsgruppen Fler längre som på ÅI handhaft investeringstöden har tagit ställing och föreslår att ÅI 
förordar ett stöd om 50 %. 

Beslut: Antecknades till kännedom. 

Sportchefen informerar

Starka barn steg 2 fortbildning i Basket genomfördes 18.11.2024

Övrigt ärende: Utlåtande gällande idrottsinvestering: Byte av konstgräs WHA

Hörande i LR:s finans och näringsutskott 28.11. gällande idrott i budget 2025.

Övrigt ärende: IFK Mariehamn ishockey, anhållan om förskott

JG föreslår att ett förskott beviljas och betalas ut. I händelse av att beslutet för organisationen med 
anledning av tilldelade landskapsmedel eller redovisning avviker från det förskotterade kan en 
återbetalningsskyldighet uppstå. 

IFK Mariehamns Ishockey har den 28.11.24 inkommit med en anhållan om att få 50% av 2025 
årsverksamhetsstöd utbetalt i förskott, men anledning av likviditetsbrist. 

Kansliet hade en praktikant från St Olofssskolan i Åbo vecka 48.

Kommande möten
11 december (stipendier, underlag specialidrott, starka barn, julbord)

Sanktion för ÅM i motocross och enduro har tilldelats ÅMK för 2025-2029. 
Katarina Sundberg är invald i FSI:s styrelse för 2025-2026.

Beslut: Antecknades till kännedom.

Beslut: Enligt förslag.

ÅID har lämnat in en skrivelse till ÅI och LR, tas till behandling på ett framtida möte.

Trygg idrotts-utskottet har varit aktivt i ett visselblåsningsärende i en medlemsorganisation. Ärendet 
är hanterat enligt handlingsplan.

13/12/2024

Anders Ingves (Dec 13, 2024 16:30 GMT+2)

13/12/2024
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